
5 آذر مـــاه 1399    16 یکشـــنبه   
 1911 شـــماره  دوازدهم   سال   

s e p e h r g h a r b . n e w s @ g m a i l . c o m w w w . s e p e h r p r e s s . i r

خبرخبر

مسئول بسیج سازندگی سپاه لرستان:

1400 پروژه عمرانی و معیشتی اجرا شد
انجام مطالعات حوزه آب لرستان

ســپهرغرب، گروه خبر: مسئول بسیج سازندگی 
سپاه حضرت ابوالفضل )ع( لرستان با اشاره به انجام 
مطالعات حوزه آب این استان توسط بسیج سازندگی، 
گفت: طی سه سال گذشته هزار و 436 پروژه توسط 

این نهاد اجرا شده است.
سرهنگ احســان جهانبخش در ســخنانی با اشاره به 
فعالیــت گروه های جهادی در عرصه های مختلف اســتان، 
اظهار کرد: از ســال 96 تا 99، هزار و 436 پروژه عمرانی و 

معیشتی در سطح استان عملیاتی شده است.
وی با بیان اینکه این پروژه ها توســط بســیج سازندگی 
و با اعتبار 60 میلیارد تومان اجرایی شــده اند، عنوان کرد: 
البته این پروژه ها با شــیوه جهادی عملیاتی شده اند و اگر 
غیر از این بود شــاید اعتبار صرف شــده برای آنها چندین 

برابر می شد.
مسئول بســیج سازندگی ســپاه حضرت ابوالفضل )ع( 
لرستان، بیان کرد: احداث راه روستایی، کانال آب بر، اصلاح 

چشمه ها و قنوات، ساخت خانه محرومان و… بوده است.
ســرهنگ جهانبخش با اشــاره به اینکه در حال حاضر 
335 واحــد خانه برای مددجویان کمیته امداد اســتان در 
حال ســاخت داریم، تصریح کرد: این خانه ها تا حدود سه 

ماه آینده تحویل داده خواهند شد.
وی با تاکید بر اینکه بر اساس توافق نامه منعقد شده با 
کمیته امداد، طی دو تا ســه سال آینده چندین هزار خانه 
برای مددجویان ســاخته می شود، ادامه داد: این امر با توان 

بسیج سازندگی استان عملیاتی خواهد شد.
مسئول بســیج سازندگی ســپاه حضرت ابوالفضل )ع( 
لرســتان با بیان اینکه دســتورالعمل جهــش تولید را در 

استان بومی سازی کرده ایم، افزود: با هماهنگی های صورت 
گرفته، بخشــی از پروژه های با محوریت محرومیت زدایی 
در روستاها و حاشیه شــهرها در این حوزه از سوی بسیج 

سازندگی عملیاتی می شوند.
ســرهنگ جهانبخــش، عنوان کــرد: ایــن پروژه ها در 

کوتاه ترین زمان ممکن به بهره برداری خواهند رسید.
وی در ادامه ســخنان خود با اشــاره به انجام مطالعات 
حوزه آب از سوی بسیج سازندگی استان، گفت: لرستان با 
12 میلیارد متر مکعب روان آب، دومین و یا سومین استان 

پر باران کشور است.
مسئول بســیج سازندگی ســپاه حضرت ابوالفضل )ع( 
لرستان با تأکید بر اینکه با وجود این ظرفیت های آبی، باید 
میانگین اراضی آبی کشــاورزی در لرستان بالاتر از کشور 
باشد، تصریح کرد: میانگین اراضی آبی در کشور 43 درصد 
اســت و این در حالیست که این عدد در لرستان 23 درصد 

است.
ســرهنگ جهانبخش با بیان اینکه 15 درصد روان آب 
کشــور مربوط به لرستان است، ادامه داد: این در حالیست 
که لرســتان در این حوزه و استفاده از این ظرفیت های آبی 

عقب ماندگی دارد.
وی، افزود: احداث ایستگاه های پمپاژ آب، کانال های آب 

بر کشاورزی و… در لرستان یک ضرورت است.
مسئول بســیج سازندگی ســپاه حضرت ابوالفضل )ع( 
لرستان در ادامه سخنان خود با تأکید بر اینکه شعار جهش 
تولید با آبرسانی به اراضی کشاورزی می تواند محقق شود، 

گفت: ما یک چشم انداز بلندمدت در این زمینه داریم.
ســرهنگ جهانبخش، بیان کرد: اســتاندار لرستان نیز 

به بســیج ســازندگی مأموریت داده که اطلس محرومیت 
اســتان تدوین شود و با استفاده از این اطلس، اولویت ها در 

خدمت رسانی مشخص می شود.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به کمک 
بسیج سازندگی به آسیب دیدگان از کرونا، اظهار داشت: در 
این راستا در مرحله اول رزمایش کمک مومنانه 112 هزار 

بسته معیشتی در سطح استان توزیع شد.
مسئول بســیج سازندگی ســپاه حضرت ابوالفضل )ع( 
لرســتان با تاکید بر اینکه این بسته های معیشتی در قالب 
ایجاد یک بانک اطلاعاتی در سطح استان توزیع شد، ادامه 
داد: در این راستا 76 هزار نفر سرپرست خانوار در این بانک 

اطلاعاتی ثبت نام شد.
ســرهنگ جهانبخش، تصریح کرد: همچنین طبخ 300 
هــزار غذا با نظارت دانشــگاه علوم پزشــکی، توزیع 237 
جهیزیه، توزیع 10 هزار و 495 بسته لوازم التحریر، توزیع 
185 هزار بســته بهداشــتی و… از دیگر اقدامات صورت 

گرفته در ایام کرونا بوده است.
وی گفــت: در مجموع 51 میلیارد تومان در مرحله اول 

کمک مومنانه داشته ایم.
مسئول بســیج سازندگی ســپاه حضرت ابوالفضل )ع( 
لرســتان با اشــاره به راه انداری قرارگاه شــهید سلیمانی، 
بیان کرد: در این راســتا کمیته هایی تشکیل شد که بسیج 

سازندگی مسئول کمیته حمایتی و قرنطینه خانگی است.
سرهنگ جهانبخش با بیان اینکه در این مرحله تا کنون 
20 هزار بســته معیشتی توزیع شده اســت، گفت: توزیع 
جهیزیه، بســته های لوازم التحریــر و… نیز در این مرحله 

انجام شده است.

پنجرهاستانها

سرپرست نیروگاه گازی دورود خبر داد:
آغاز مونتاژ واحد شماره یک 

نیروگاه گازی دورود
ســپهرغرب، گروه خبر: سرپرست نیروگاه گازی 
دورود ضمن اعلام این خبر گفت: عملیات بازرســی 
و رفع دیفکت های توربین و کمپرســور و تجهیزات 
مســیر داغ طبق دســتورالعمل های موجود صورت 

گرفت.
وحید آسترکی افزود: برای نخستین بار در تاریخ نیروگاه 
تعمیرات توربین و کمپرســور و تجهیزات مسیر داغ توسط 

پرسنل نیروگاه انجام خواهد گرفت.
وی تصریح کرد: تعمیرات اساســی شامل دمونتاژ و مونتاژ 
کامل کمپرسور و سرویس و تمیز کاری و تستNDT پره های 
ثابت و متحرک آن، بازرسی و تعویض پره های ثابت و متحرک 
توربین، تعویض سگمنت های حرارتی ثابت و متحرک، بازدید 
بلیدرینگ، دیفیوزر و ســرویس اتاق احتــراق اعم از آجرها، 
نازل ها، لاینرها، تســت و سرویس تجهیزات کنترلی راه انداز و 

کالیبراسیون تجهیزات ابزار دقیق و کنترلی می باشد.
آســترکی ادامه داد: پس از انجام تعمیرات نیمه اساسی، 
واحد با توجه به نیاز شــبکه آماده بهره برداری می شود تا با 
بــار کامل برای تأمین برق مطمئــن و پایدار در مدار تولید 

قرار گیرد.

مدیرکل میراث فرهنگی لرستان:
فاز دوم عملیات ترمیم و مرمت خانه 

»خورشیدی« خرم آباد انجام شد

فرهنگی،  میراث  مدیرکل  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
گردشــگری و صنایع دستی لرســتان از انجام فاز 
عملیات ترمیم و مرمت خانه »خورشیدی« خرم آباد 

خبر داد.
ســید امین قاسمی با اشاره به اینکه دومین فاز عملیات 
ترمیم و مرمت خانه »خورشیدی« خرم آباد به پایان رسید، 
گفت: این عملیات در راســتای جذب مشارکت مالکین در 
مرمــت ابنیه تاریخی با ایجاد کاربری متناســب با معماری 
بناهای تاریخی و همچنیــن حفاظت و مرمت آثار تاریخی 

انجام شده است.
وی با بیــان اینکه خانه »خورشــیدی« مربوط به دوره 
پهلوی اول اســت، بیان کرد: این اثــر تاریخی که در بافت 
قدیم شــهر خرم آباد قرار گرفته ظرفیت بسیار خوبی برای 

گردشگری به شمار می رود.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی 
لرســتان، گفت: در دومین فصل از عملیات مرمتی این اثر، 
بازســازی طاق ها همانند الگوی اولیه، مرمت پشــت بام و 

جداره سازی دیوارها انجام گرفته است.
قاسمی، افزود: برای مرمت این اثر تاریخی اعتباری بالغ 

بر یک میلیارد ریال هزینه شده است.

رئیس پلیس راهور کرمانشاه خبر داد؛
از سرگیری آموزش و آزمون های 

عملی گواهینامه در کرمانشاه
راهنمایی  پلیس  رئیس  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
و رانندگی استان کرمانشــاه از آغاز مجدد فعالیت 

آموزش و آزمون های عملی گواهینامه خبر داد.
فضل الله شــیری اظهار کرد: از صبح امروز شنبه مورخه 
15 آذر ماه، آزمون و آموزش عملی گواهینامه در شهرهای 
نارنجی و زرد با رعایت پروتکل های بهداشتی آغاز می شود.

وی افزود: تشکیل کلاس های آموزش آئین نامه راهنمایی 
و رانندگی و آزمون کتبی و شــفاهی نظری آن، به علت اینکه 

مستلزم تجمع افراد است تا اطلاع بعدی ممنوع خواهد بود.
رئیــس پلیس راهنمایی و رانندگی اســتان کرمانشــاه 
تصریح کرد: آموزش و آزمون عملی به دلیل حضور یک نفر 
آزمون گیرنده داخل خودرو، با رعایت پروتکل های بهداشتی 

شامل ماسک، دستکش و شیلد جداکننده بلامانع است.
وی با اشاره به بازرسی از آموزشگاه ها و محل آزمون های 
گواهینامه، گفت: بازرسان پلیس راهور و بهداشت بر حسن 
اجرای پروتکل های بهداشتی در محل آموزش و آزمون ها به 

صورت مستمر نظارت خواهند کرد.

خبــر

واحد صنفی که در کرمانشاه از 
»مانکن زنده« استفاده کرده بود، 

پلمب شد
سپهرغرب، گروه خبر: رئیس پلیس امنیت عمومی 
استان کرمانشاه، از پلمب یک واحد صنفی خبر داد 
که روز جمعه اقدام به انتشار تصویر و فیلم هایی مبنی 
بر اســتفاده از بانوان به عنوان مانکن زنده در صفحه 

اینستاگرام کرده بود.
سرهنگ حسن حیدری اظهار کرد: پس از انتشار تصاویر 
و فیلــم یک مغازه در صفحات فضای مجازی که صاحب آن 
برای جلب توجه مردم و مشــتریان از مانکن زنده استفاده 
کرده بود، رســیدگی به موضوع در دستور کار پلیس امنیت 

عمومی قرار گرفت.
وی ادامه داد: پس از انتشــار فیلــم و تصاویر این اقدام، 
مامــوران پلیس اداره نظــارت بر اماکــن عمومی کارهای 
تحقیقاتی خود را آغاز و موفق به شناسایی این واحد صنفی 

متخلف در یکی از محلات کرمانشاه شدند.
رئیس پلیس امنیت عمومی اســتان کرمانشــاه تصریح 
کرد: از آنجایی که اقدام صاحب مغازه با شــئونات اخلاقی، 
فرهنگی و اسلامی مغایرت داشــت، ماموران پلیس امنیت 

عمومی اقدام به پلمب این واحد صنفی کردند.
وی یــادآور شــد: در تحقیقات به عمل آمده مشــخص 
شــد صاحب این واحد صنفی اخیرا در یکی از محوطه های 
تاریخی- مذهبی و گردشگری کرمانشاه نیز اقدام با استفاده 
از یک مدلینگ خانم بی حجاب برای فروشگاه خود اقدام به 

تبلیغ کرده بود.
وی خاطرنشــان کرد: بدون شک اقدام صاحب مغازه در 
اســتفاده از مانکن های زنده خانم و انتشار تصاویر آن ها در 
فضای مجازی اقدامی مغایر با اخلاق اسلامی و خلاف شرع 

تلقی می شود.

ابتلا به تب مالت در لرستان بیشتر از 
میانگین کشوری است

سپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل دامپزشکی لرستان 
گفت: کشتارهای غیرمجازی در مبادی ورودی شهرها 
اتفاق می افتد که این کار برای سلامتی مردم مضر و 

خطرناک است و با آنها برخورد می شود.
مصطفی زبردست اظهار کرد: مجموعه دامپزشکی دارای 
دو شــرح وظایف است قســمت عمده وظیفه ما مربوط به 
کنترل و پیشگیری از بیماری های دامی درحوزه دام، طیور 
و آبزیان است که هم بیماری های واگیر دار و هم بیمارهای 

مشترک بین دام و انسان را در برمی گیرد.
وی افــزود: بخش دیگــر وظیفه ما مربــوط به وظایف 
حاکمیتی و نظارتی اســت که نظارت بــر فراورده های خام 

دامی از ابتدای تولید تا فراوری و عرضه را شامل می شود.
مدیرکل دامپزشــکی لرســتان عنوان کرد: در سراســر 
شهرهای اســتان کشــتارگاه دام داریم که تعدادی از این 
کشــتارگاه ها در تملک شهرداری اســت و تعدادی مربوط 
به بخش خصوصی اســت که کار نظارت شرعی و بهداشتی 

توسط نمایندگان دامپزشکی انجام می شود.
وی بیان کرد: کشــتارهای غیرمجــاز در مبادی ورودی 
شهرها اتفاق می افتد که سازمان دامپزشکی کشور این نوع 
کشــتارها را برای سلامتی مردم مضر و خطرناک می داند و 
در این راستا جلســات متعددی با مراجع قضایی داشتیم و 
پرونده این افراد بارها به این مراجع ارســال شــده و قطعاً 

برخوردهای شدیدی خواهد شد.
زبردســت تصریح کرد: اســتقبال مردم از کشتارهای 
غیرمجــاز در ورودی های شــهر دارای ریشــه فرهنگی 
اســت و بخشی از آن نیز به بحث اشــتغال مربوط است، 
بایــد اطلاع رســانی هایی از طریق رســانه ها و مجموعه 
دانشگاه و وزارت بهداشت انجام شود تا مردم برای حفظ 
ســلامت خود به سمت اینگونه کشــتارها نروند.براساس 
قوانین شــهرداری ها کشتار دام در اطراف شهرها مصداق 
مزاحمت های شهری است و شــهرداری  باید با این گونه 

کنند. برخورد  کشتارها 
وی گفت: به واســطه تلاش هــای همــکاران در بخش 
خصوصی و دولتی، امسال اپیدمی خاصی از بیماری در بین 
دام، طیور و ابزیان مشــاهده نشد ولی در مورد بیماری های 

مشترک بین دام و انسان هنوز مشکلاتی داریم.
مدیرکل دامپزشــکی لرستان با بیان اینکه آمار مبتلایان 
به تب مالت در لرســتان نســبت به سایر اســتان ها بالاتر 
است، اظهارداشــت: برای جلوگیری از گسترش بیماری در 
حال انجام واکسیناســیون دام ها و همچنین توزیع بروشور 
و آموزش به دام داران هســتیم کمااینکه بخشی از این تب 
مالت مربوط به کشــتارهای غیرمجاز در ورودی های شــهر 

است.

خبــر ایجاد بیش از 1900 شغل برای مددجویان بهزیستی کرمانشاه
 12 هزار معلول استان فاقد مسکن هستند

معاون  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
و  اشتغال  مردمی،  مشــارکت های 
کرمانشاه  استان  بهزیستی  مسکن 
فرصت   973 و  یک هــزار  ایجاد  از 
شغلی برای مددجویان تحت پوشش 
اســتان طی سال جاری  بهزیستی 

خبر داد.
زهره شریفی از ایجاد یک هزار و 973 
فرصت شــغلی بــرای مددجویان تحت 
پوشش بهزیستی استان طی سال جاری 
خبر داد و اظهار کرد: 80 درصد آن برای 

افراد دارای معلولیت بوده است.
وی افزود: در راســتای اشــتغال زایی 
مددجویان 590 فقره تسهیلات به میزان 

295 میلیارد ریال پرداخت شده است.
معاون مشارکت های مردمی، اشتغال 
کرمانشاه  اســتان  بهزیســتی  و مسکن 
به راه اندازی ســایت اشــتغال معلولان 
اســتان هم اشــاره کرد و افزود: از اواخر 
شــهریورماه امســال کــه این ســایت 
راه اندازی شــده تاکنــون 3 هزار و 400 
متقاضی شغل و تســهیلات اشتغال در 

این سامانه ثبت نام کرده اند.

وی خاطرنشــان کــرد: همچنین به 
منظــور حمایــت از معلــولان در بحث 
اشــتغال طبق قانون جامــع حمایت از 
حقوق معلولان برای استخدام در ادارات 
و ســازمان های دولتی و غیردولتی ســه 
درصد ســهمیه پذیرش برای این افراد با 
جدیدت از سال گذشــته در نظر گرفته 
شده و باید عزیزان مددجو در آزمون های 
اســتخدامی دارای پذیــرش معلولیــن 

شرکت کنند.
بیمه  شــریفی پرداخت تســهیلات، 
خویش فرمایــی، پرداخت ســهم بیمه 
کارفرما، مجــوز اخذ مراکــز غیردولتی 
زیــر مجموعه ســازمان، پرداخت کمک 
بلاعوض جهت ایجاد اشتغال را از جمله 
برنامه هــای بهزیســتی بــرای کمک به 

اشتغال مددجویان اعلام کرد.
وی همچنیــن با اشــاره بــه معرفی 
متقاضیان به کارگاه های فنی وحرفه ای، 
گفت: بــا توجه به تفاهم نامه مشــترک 
ســازمان بهزیســتی و اداره کل فنی و 
معلولان  بــه  رایگان  آمــوزش  حرفه ای 
براســاس علاقه و توانمنــدی آن ها ارائه 

می شود.
وی اظهــار کرد: به منظور تشــویق 
جهــت  کارفرمایــان  و  کارآفرینــان 
نیز بســته های  افراد معلول  به کارگیری 
حمایتی در نظر گرفته شده و در همین 
رابطه به کارفرمایانــی که معلولان را به 
کارگیری می کنند علاوه بر پرداخت 50 
میلیون تومان وام با کارمزد چهار درصد 
به ازای هر نفر، سهم بیمه کارفرما نیز به 

مدت پنج سال پرداخت می شود.
معاون مشارکت های مردمی، اشتغال 
و مسکن بهزیستی اســتان کرمانشاه به 
موضوع مســکن معلولان هم اشاره کرد 
و گفــت: در حال حاضر بیش از 12 هزار 
معلــول در اســتان کرمانشــاه از نعمت 

مسکن بی بهره هستند.
شــریفی افزود: در خصــوص تامین 
مســکن خانوارهــای دارای حداقــل 2 
عضو معلول شهری تفاهم نامه پنج جانبه 
مشترکی از سال 94 منعقد شده که این 
طرح با 85 درصد پیشــرفت فیزیکی در 
دست انجام اســت و 260 خانوار نیز در 

این طرح گنجانده شده است.

همچنیــن  کــرد:  خاطرنشــان  وی 
خانوارهای  مســکن  تامین  تفاهم نامــه 
دارای حداقل 2 عضو معلول روســتایی 
با جذب کامل ســهمیه 159 خانوار در 
سطح استان پیگیری و حدود 95 درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد.
شریفی یادآور شد: عملیاتی شدن کمک 
به تامین مســکن خانوارهای آسیب دیده 
از ســیل سال گذشــته نیز با کمک بسیج 
سازندگی استان برای 30 خانوار تحت پوشش 
با پیشــرفت فیزیکی 70 درصدی و کمک 
بلاعوض 20 میلیون تومانی بهزیســتی به 

هرخانوار در دست ساخت است.
معاون مشارکت های مردمی، اشتغال 
کرمانشاه  اســتان  بهزیســتی  و مسکن 
اظهار داشــت: همچنین طبق تفاهم نامه 
مشترک بنیاد مسکن و استانداری ساخت 
300 واحد روســتایی در سطح استان با 
پرداخت تســهیلات 50 میلیون تومانی 
بنیاد مســکن، وام بلاعــوض 30میلیون 
تومانی ســازمان برنامه و بودجه و کمک 
10 میلیون تومانی بلاعوض بهزیستی در 

دست اقدام است.

رئیس شورای شهر کرمانشاه:

آبگرفتگی معابر یکی از مشکلات اصلی کلانشهر کرمانشاه است
رئیس  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
کرمانشاه،  شــهر  اسلامی  شورای 
آبگرفتگی معابــر در فصل بارش را 
کلانشــهر  اصلی  معضلات  از  یکی 
برای رفع  و گفت:  کرمانشاه دانست 
میلیارد  بــه صدها  نیاز  معضل  این 
تومان بودجه اســت که با مشکلات 

مالی فعلی تامین آن سخت است.
طیب حیدری با بیان اینکه آبگرفتگی 
معابر شــهر کرمانشــاه موضوع جدیدی 
نیست و به ســال های قبل بر می گردد، 
افزود: باید در ســال های گذشــته برای 
رفع این معضل فکری اساســی می شــد 
و مهندس مشاور ذیصلاحی را برای این 
کار انتخاب می کردند و طراحی شــهری 
می کرد و بر این اســاس طــرح را اجرا 

می کردند.
او اجــرای این طرح را اکنون بســیار 
هزینه بــردار دانســت و گفــت: هیــچ 
نداشته  نیست که دوســت  شــهرداری 
باشــد این موضوع حل شود اما طرحی 
هزینه بردار اســت و بایــد بودجه آن را 

تامین کرد.
وی با اشــاره بــه اینکــه پیگیر این 
موضوع هســتم، گفت: باتوجه به اینکه 
اجرای طــرح هزینه زیادی در بردارد اما 
بهتر اســت که فازبندی شود و مرحله به 

مرحله اجرا گردد.
او اظهــار امیدواری کــرد؛ با اجرای 

این طرح در سال های آینده کمتر مردم 
شــاهد آبگرفتگی معابر در ســطح شهر 

کرمانشاه باشند.
     توجه بیشتر به مناطق کمتر 

برخوردار کرمانشاه
رئیس شورای اسلامی شهر کرمانشاه 
در ادامه به بازدیدهای مســتمر اعضای 
شورای اسلامی شهر کرمانشاه از مناطق 
مختلف شــهر اشــاره کرد و گفت: این 
بازدیدها به دنبال مراجعات شــهروندان 
کرمانشــاهی به شــورای اسلامی شهر و 
پیگیری مطالبات خود در ارتباط با محله 
و کوچــه و منطقه ســکونت خود انجام 

می شود.
حیدری با بیان اینکــه این بازدیدها 
به صورت مســتمر و در هفته حدود سه 
بار انجام می شــود، افزود: اعضای شورای 
اسلامی شهر کرمانشاه از همه مناطق و 
محلات شهر بازدید می کنند اما مناطق 

کمتربرخوردار در اولویت است.
وی آســفالت معابــر، فضای ســبز و 
راه های دسترســی را بیشترین خواسته 
و مطالبات شــهروندان در این بازدیدها 
دانســت و گفــت: رفــع این مــوارد و 
رســیدگی به وضعیت محــلات وظیفه 
ذاتی شهرداری است که باید انجام دهد 
اما به دلیل مشــکلات مالــی و اعتباری 
این مســایل به تاخیر می افتد و موجب 

ناررضایتی مردم می شود.

وی بــا بیان اینکه مــا نماینده مردم 
هســتیم و باید به صورت مستمر پیگیر 
مشکلات آنها باشیم، گفت: همه اعضای 
شــورای اسلامی شهر کرمانشاه بیشتر از 
دیگر منتخبان و منتصبان در دســترس 

مردم هستند.
وی انجــام این بازدیدهــا را در رفع 
مشــکلات مردم موثر دانســت و اظهار 
داشــت: وقتی که مســوولان شهرداری 
می بینند اعضای شورای اسلامی شهر به 
عنوان نماینده مــردم و ناظر بر عملکرد 
شــهرداری دغدغه رفع مشکلات شهری 
را دارند ســریعتر دست به کار می شوند 
و کارها با سرعت بیشتری انجام می شود.
     مشکلات مالی دلیل تاخیر 

رفع مشکلات شهری
رئیس شورای اسلامی شهر کرمانشاه 
در بخــش پایانی ایــن گفت وگو با بیان 
اینکه هدف اعضای شورای اسلامی شهر 
و شــهرداری کرمانشــاه رفع مشکلات 
مردم اســت، گفت: برای رفع بخشی از 
خواســته های مردم نیاز به تامین بودجه 
اســت که گاهی اوقات در بودجه سالانه 
شــهرداری لحاظ نشده و از این رو انجام 
آن به ســال بعد موکول می شود و ما هم 

آن را در اولویت قرار می دهیم.
حیــدری با بیــان اینکه شــهرداری 
کرمانشاه از نظر بودجه با مشکلاتی روبرو 
اســت، افزود: در صــورت تامین بودجه 

برای رفع مشکلات  شهرداری مشــکلی 
شهروندان ندارد.

وی بــا بیــان اینکــه در بازدیدهای 
اعضای شورای اســلامی شهر کرمانشاه 
مدیران شهرداری و شــهرداران مناطق 
نیــز حضور دارنــد، گفــت: بازدیدها به 
صــورت عملیاتی و با حضور مســوولان 
شهرداری و با هدف رفع سریع مشکلات 
انجام می شود و تنها بازدید صرف نیست.
وی با بیــان اینکه ایــن بازدیدها به 
طور قطع در تســریع در رفع مشــکلات 
مردم تاثیرگذار اســت، افزود: مطالبات و 
درخواست هایی که بار مالی کمتری برای 
شهرداری دارد سریعتر به نتیجه می رسد 
و مشکلی ندارد اما برخی موارد در بودجه 
ســالانه شــهرداری چون لحاظ نشده و 
تامین بودجه آن امکان پذیر نیســت به 
ســال بعد موکول می شــود و ما هم این 

موضوع را پیگیری می کنیم.

بانک ها برای رفع مشکلات واحدهای تولیدی بروجرد همکاری کنند
ســپهرغرب، گروه خبر: نماینده 
مردم بروجرد و اشترینان در مجلس 
به لزوم همــکاری بانک ها برای رفع 
مشکلات تولید کنندگان تاکید کرد 
و گفت: از قوه قضائیه در خواســت 
داریم بــرای جلوگیــری از تملک 
واحدهای تولیدی یاری رسان مردم 

بروجرد باشند.
فاطمــه مقصودی به لــزوم همکاری 
بانک ها برای رفع مشکلات تولیدکنندگان 
تاکید کــرد و اظهار کــرد: کارخانه های 
تولیدی که از فعالیت باز مانده بودند باید 
مجدد شــروع به کار کرده، فعال شوند و 

مشکلات آنها باید برطرف شود.
وی افــزود: در بازدیدی که از ســه 
کارخانه شــیر زمانکار، شــیر فروزان و 

کارخانه ماکارونی اســبیکو داشــتم هر 
سه کارخانه با وجود قدمت چند ساله و 
سابقه طولانی در عرصه تولید و با این که 
برندی در سطح اســتان اند اما متاسفانه 
مشکلات و مسائلی سبب کند شدن روند 
تولید در این کارخانه ها شــده که حتما 

باید برطرف شود.
نماینده مردم بروجرد و اشترینان در 
مجلس عنوان کرد: عمده مشکلات اکثر 
کارخانه های ســطح شهرستان بروجرد و 
این ســه تولید کننده محصولات غذایی 
درگیر شدن با وام های سنگینی است که 
از طرف بانک ها با آن مواجه هســتند و 
فشــار بانک ها به این واحدهای تولیدی 
ســبب شــده نتوانند غرامت خــود را 

پرداخت کنند.

این کارخانه ها  اگر  وی تصریح کرد: 
نتوانند از پس وام های ســنگین بانکی 
برآینــد این کارخانه هــای تولیدی در 
تملــک بانک هــا در خواهنــد آمــد و 
ایــن ضرر و زیان به صنعــت تولید در 
شهرســتان و همچنین مــردم بروجرد 

وارد می شود.
مقصــودی تاکیــد کرد: بــا اعمال و 
همکاری بــا بانک ها و تولیــد کنندگان 
می شود مشــکل را تا حدودی رفع کرد 
البته نیاز به ســایر دستگاه ها هم هست 
تا اتفاق بدی نیفتد و ما بتوانیم دوباره به 

این بخش از تولید رونق دهیم.
وی خاطر نشــان کرد: ســعی ما این 
اســت که به سمت و ســوی بهتر شدن 
حرکــت کنیم و بتوانیم چــرخ تولید را 

در شهرســتان بروجرد رونق ببخشیم و 
سبب اشتغالزایی جوانان بروجردی شویم 
بنابراین از مســئولان تقاضا دارم در این 
راستا به ما و مردم شهرمان کمک کنند 
و اجــازه ندهند این واحدهای تولیدی از 
دســت بروند و کارگران نیز بیکار شوند 
چراکه این امر شکســتی برای صنعت ما 

هم در استان و هم در شهرستان است.
نماینــده مردم بروجرد و اشــترینان 
در مجلــس اظهار کرد: از قــوه قضائیه 
در خواســت می کنم در ایــن امر مهم 
یاری رســان مردم بروجرد باشند چراکه 
در صحبت های اخیر خودشان خطاب به 
بانک ها گفتند هیچ بانکی حق به تملک 
گرفتــن کارخانه ای را به خاطر داشــتن 

بدهی ندارد.


